
Referat fra den 9/6-2022

Næste møde den 9/8-2022 klokken 18

Det er indsendt ansøgning om fradrag for el afgifter til skat for 2021/22 (50.000,-) Dette har været 
muligt siden 21 og noget vi skal være opmærksomme på fremadrettet når vi indberetter moms.

Vi har fået styr på vores udgiftsstop på havnebudgettet. Det er planen at vi holder et lavt 
aktivitetsniveau frem til nytår

Vi skal ha indført bimålere til dem der bruger strøm på fast basis. Månedsleje 50,- 3 kr. pr. Kwt.
Det skal præciseres i reglement hvem der skal have dem.

Vi oplever desværre at enkle medlemmer parkerer på området foran mole 1, parkeringsanvisninger 
skal overholdes, da det ellers vil kunne inspirere andre til til at gøre det samme, med de gener det 
ville medføre.

Det skal indføres i plads fordeling at deadline, for at gå på orlov, skal overholdes ellers vil man 
fremadrettet kunne blive opkrævet sommerleje alligevel.


